
ZÁPIS Z USTAVUJÍCÍ SCHŮZE ŠKOLSKÉ RADY ZŠ RAKVICE ZE DNE 8. 6. 2021 

1) prezentace přítomnosti – viz prezenční listina 

2) jednání školské rady – program: 

- volba předsedy školské rady 

- diskuze – dotazy a rozprava členů školské rady 

3) závěr 

Jednání školské rady zahájil ředitel školy Mgr. Petr Florián v zasedací místnosti obecního 

úřadu a představil nově zvolené členy, kterými jsou: Ing. Tomáš Krejčíř, Ing. Bc. Luděk Brňák, 

Ph.D., Mgr. Kateřina Bališová, Mgr. Michal Polášek, Mgr. Martin Průdek, Mgr. Jitka 

Rampáčková, Světlana Kršková, Ing. Pavel Rous, Mgr. Miroslava Klímová. Po volbě předsedy 

školské rady pokračovala ve vedení schůze nově zvolená předsedkyně školské rady Mgr. 

Miroslava Klímová. 

ad 1) prezentace: 

Na jednání bylo přítomno 9 členů školské rady,  

ředitel základní školy Mgr. Petr Florián, 

hosté – starosta obce Radek Průdek. 

ad 2.1) volba předsedy školské rady: 

Ing. Pavel Rous navrhl na místo předsedkyně školské rady Mgr. Miroslavu Klímovou. 

Závěr:  

Byla zvolena předsedkyně školské rady Mgr. Miroslava Klímová. 

Výsledek hlasování: 9 – PRO, 0 – PROTI, 0 – ZDRŽEL SE 

ad. 2.2) diskuze: 

Ing. Tomáš Krejčíř navrhl, aby se v příštích volbách kandidáti do školské rady představili 

veřejnosti krátkým popisem své osoby a cíli, se kterými do školské rady chtějí vstoupit, aby 

se lépe zapsali do povědomí voličů.  

Mgr. Jitka Rampáčková upozornila na nebezpečnou dopravní situaci u školy, kdy rodiče vozí 

děti autem a v úzké uličce hrozí pěším žákům nebezpečí. Rodiče mají možnost využívat 

velkého parkoviště pod školou. Navrhla zpřístupnit cestu do MŠ spodní bránou přes sad.  

Jako další řešení navrhovali členové školské rady zákaz vjezdu do ulice ke škole, nebo 

vybudování chodníku. Přítomný host starosta obce Radek Průdek přislíbil prověření situace 

ohledně značky zákazu vjezdu a projednání řešení situace se členy zastupitelstva.  

Ing. Bc. Luděk Brňák, Ph.D. navrhl vybudovat na hřišti mezi MŠ a školní jídelnou atletický 

ovál, nebo alespoň zatravněnou běžeckou trať.  

Světlana Kršková se dotázala na personální změny v příštím školním roce. Ředitel školy 

seznámil členy školské rady se zřízením dvou prvních tříd při počtu 34 žáků a jejich 

personálním obsazením (pí. uč. Jedličkovou a pí. uč. Lacinovou), 4. třídu převezme pí. uč. 



Pospíšilová. V příštím školním roce dojde také k rozšíření pedagogického sboru o 2 

pedagogy. Jedním z nich bude učitel informatiky. 

Od školního roku 2022/2023 se začne vyučovat podle změněného ŠVP, kde budou navýšeny 

hodiny informatiky. Základy informatiky zůstávají stejné a k nim se budou přidávat 

inovativnější programy (robotika, programování, 3D technologie atp.). 

Ing. Tomáš Krejčíř se zeptal, zda se bude do budoucna řešit výuka žáků finanční gramotnosti. 

Škola již základy finanční gramotnosti učí v průřezových tématech ŠVP. Mgr. Kateřina 

Bališová doporučila spojit se s Lipkou, která nabízí výukové programy finanční gramotnosti 

externě pro školy.  

Ing. Tomáš Krejčíř se dále dotázal na řešení náhradního programu školy v přírodě, která se po 

dva roky nekonala kvůli koronavirové situaci. Ředitel školy odpověděl, že záleží na 

jednotlivých učitelích, zda se rozhodnou v příštím roce nahradit neuskutečněné školy 

v přírodě a že pro letošní rok se chystají jen jednodenní výlety jednotlivých tříd.  Také 

informoval členy školské rady o druhém ročníku letního příměstského tábora pořádaného 

základní školou.  

Ing. Tomáš Krejčíř se také zajímal o aktuální stav přístavby MŠ. Ing. Pavel Rous odpověděl 

z pozice místostarosty obce, že se nyní jedná dořešení financování (dotace MAS, LVA + 

individuální dotace hejtmana JmK), následně bude vyhlášeno výběrové řízení na zhotovitele 

realizace přístavby. Vlastní počátek stavby je plánovaný na podzim 2021 a nejpozději 

v červnu 2023 musí být přístavba MŠ zkolaudovaná.  

Předsedkyně školské rady navrhla datum další schůze 15. 9. 2021 v 17:00 

ad 3) závěr: 

Předsedkyně školské rady poděkovala přítomným za účast na jednání.  

Jednání školské rady bylo ukončeno v 17:55 hod.  

V Rakvicích dne 9. 6. 2021 

Zápis zpracovala: Mgr. Miroslava Klímová, předsedkyně školské rady.  

 

 


